
 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

Antwoorden op vragen DUS Weert inzake arbeidsmigranten 

 
Vraag 1-Gemeenten zijn blijkens de beleidsnota verantwoordelijk voor het waarborgen 
van de veiligheid en beheersbehaarheid van woongebouwen en voor het bewaken van de 
ruimtelijke kwaliteit en leefbaarheid in de omgeving. Hoe gaat u deze verantwoordelijkheid 
vormgeven? 
Antwoord: Dit maakt deels deel uit van de toetsing van de vergunningaanvraag, dit is 

deels ook een verantwoordelijkheid van de initiatiefnemer.  
 
Vraag 2-Is er een behoefte onderzoek gedaan naar het aantal benodigde shortstay 
verblijven? 
Antwoord: Zoals eerder aangegeven is er een schatting dat er een behoefte is aan 
huisvesting voor 1.000 arbeidsmigranten, mede gelet op de feitelijke ontwikkelingen (CBS 

geeft toename van 1.400 in 2008 naar 2.100 in 2018). De provincie is een Taskforce 

Arbeidsmigranten gestart, waarin zowel de Limburgse Werkgeversvereniging als het MKB 
vertegenwoordigd zijn. De Taskforce gaat diverse relevante aspecten in beeld brengen, 
waaronder de behoefte. Dit maakt overigens ook deel uit van de evaluatie.  
 
Vraag 3-Wanneer denkt u dat het maximum van 1000 short-stay arbeidsmigranten is 
behaald? 
Antwoord: Dat is op dit moment niet te zeggen.  

 
Vraag 4-Wordt er ook gecontroleerd of de huisvesting uitsluitend dient voor short-stay 
migranten. 
Antwoord: Het beleid ziet op de huisvesting van arbeidsmigranten, niet op de huisvesting 
van reguliere inwoners. Controle vindt plaats via de BRP en het nachtregister. 
 

Vraag 5-Hoe gaat u de controle regelen van het aantal mensen per locatie? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 4. 
 

Vraag 6-Heeft de gemeente voldoende capaciteit om de openbare orde en veiligheid te 
handhaven of gaat de handhaving mogelijk ten koste van andere handhavingstaken? 
Antwoord: Openbare orde en veiligheid maakt onderdeel uit van de toetsing van de 
aanvraag. Bij de toetsing van de aanvragen sluit eveneens een ter zake deskundige van 

de politie aan. Handhaving heeft 180 uur geraamd om extra op dit thema te handhaven en 
alle uren die op dit dossier benodigd zijn worden bijgehouden. En als dit ten koste gaat 
van andere noodzakelijke handhaving zullen we dit rapporteren. 
 
Vraag 7-In het raadsvoorstel van december 2018 staat dat er een separaat voorstel komt 
inzake controle, voorkomen van overlast en handhaving van openbare orde en veiligheid. 
Is het mogelijk dit voorstel te ontvangen voordat vergunning wordt verleend voor 

grootschalige huisvesting op daartoe aangewezen locaties? 
Antwoord: De in het raadsvoorstel aangegeven aanpak heeft te maken met het algehele 
thema huisvesting van arbeidsmigranten in onze gemeente, en niet met de 
vergunningverlening. Het aspect openbare orde en veiligheid wordt aan de voorkant 
betrokken door intensief overleg met de politie in de planvorming. 
 

Vraag 8-Naast de gemeente zijn ook de Stichting Normering Flexwonen, inspectie SZW 

en de Vreemdelingenpolitie betrokken bij controle en handhaving. Hoe is de samenwerking 
met deze partijen geregeld? 
Antwoord: Wij hebben contact met SNF inzake de certificering. De andere genoemde 
partijen voeren zelfstandig toezicht en vallen niet onder de verantwoordelijkheid van de 
gemeente.  
 



 

 

Vraag 9-In hoeverre gaat u (kunt u) voorkomen dat huisvesting van arbeidsmigranten 
een verdienmodel wordt voor tussenpersonen (intermediairs), vragers en aanbieders van 
huisvesting en hoe gaat u (kunt u) voorkomen dat arbeidsmigranten voor de huisvesting 
zowel afhankelijk worden van een huisvester en werkgever tegelijk? 
Antwoord: Zoals in de beleidsnota is aangegeven heeft de gemeente de voorkeur voor 

huisvesting onafhankelijk van de werkgever. Daar wordt dan ook op ingezet. Goed 
werkgeverschap is een van de criteria bij SNF. Verder zijn met de huisvesting aanzienlijke 
investeringen gemoeid. Uiteindelijk is het de markt die dit oppakt.  
 
Vraag 10-Wanneer in de praktijk mocht blijken dat de grootschalige huisvesting met 
name dient voor arbeidsmigranten die werken op méér dan 30 minuten reistijd tussen 
werk-locatie en huisvestinglocatie, bent u dan bereid om het vastgestelde beleid aan te 

passen? 
Antwoord: Het beleid is vastgesteld voor één jaar. Daarna vindt evaluatie plaats. De 
relatie huisvesting- en werklocatie maakt onderdeel uit van deze evaluatie. 
 
Vraag 11-De beleidsnota rept van regionale samenwerking inzake huisvesting van 

arbeidsmigranten. Gaan de andere gemeenten in het samenwerkingsverband ook 

grootschalige huisvesting voor arbeidsmigranten aanbieden? 
Antwoord: Dit is juist een onderwerp voor de Taskforce van de provincie en de uitrol naar 
gemeenten. Meerdere gemeenten zijn overigens zelf al met dit onderwerp aan de slag.  
 
Vraag 12-Heeft u bij het opstellen van de beleidsnota vooraf contact gehad met 
buurgemeente Nederweert en bent u bekend met het standpunt van het gemeentebestuur 
van Nederweert ten aanzien van grootschalige huisvesting in de nabijheid van de 

gemeente Nederweert? 
Antwoord: Het beleid is aan de orde geweest tijdens het Bestuurlijk Overleg Wonen 
Midden-Limburg van SML. Alle portefeuillehouders Wonen van Midden-Limburg hebben de 
beleidsnota ontvangen, zo ook Nederweert. Ambtelijk is bekend dat er artikel 41 vragen 
gesteld zijn in Nederweert. Een bestuurlijk standpunt heeft ons niet bereikt.  
 
Vraag 13-Op 11 oktober 2018 is door het College een informatiebijeenkomst 

georganiseerd. Bent u bereid om een nieuwe informatiebijeenkomst te organiseren waarop 
een plan en van aanpak en een stappenplan ten aanzien van de uitvoering van het 
vastgestelde beleid wordt gepresenteerd? 

Antwoord: Per concreet initiatief, waarvan de haalbaarheid is aangetoond, wordt de 
omgeving door de initiatiefnemer betrokken bij de verdere uitwerking en concretisering 
van het initiatief. De gemeente is aanwezig bij bijeenkomsten die in dit kader worden 

georganiseerd. Het plan van aanpak, zoals gesteld, is een interne aangelegenheid voor de 
integrale aanpak van dit onderwerp, zie het antwoord op vraag 7.  
 


